
Ainult üks küsimus
Kostivere lasteaias avati täiendav rühm.
Kas nüüd on lasteaia järjekord leevenenud? 
Kostivere lasteaia juhataja Annika Madisson:

Jah, tõesti tegi Jõelähtme vallavalitsus Kos
tivere lasteaiale sünnipäevaks kena kingituse 
ühe uue rühma näol, mis on väga omanäoline 
ja kaasaegne.

Uue aiarühma lisandumisega sai lasteaed 
juurde 16 kohta. Sellega leevenes 3-6-aas- 
taste laste järjekord ehk siis Jõelähtme valla 
registris olevad selle vanuserühma lapsed on 
saanud koha lasteaeda. Lisaks neile lastele 
on järjekorras veel lapsi, kes ei ole meie valla 
registris. Aastast 2007-2008 on järjekorras 21 
last, kes jäävad jätkuvalt vabu kohti ootama.

Sõimeealistest lastest (l,5-3aastased) jäi tä
navu kahjuks ukse taha ühe rühma jagu lapsi. 
Siit mõtlemise, arutelu ja tegutsemise teema -  
kuidas saada lasteaeda rühmi juurde.
Ajaloost nii palju, et lasteaed tegutses siin

mail juba 50ndate aastate alguses. Praegune 
maja on kolmas. Nüüdseks renoveeritud hoo
ne avati pidulikult 1974. aasta augustis. See 
sündmus on meil ka lasteaia sünnipäevade 
pidamise aluseks.

Hetkel töötab lasteaias 6 rühma, töötajaid on 
31, neist 15 õpetajat.

Lasteaia hoones töötavad Kostivere Päeva- 
keskus, juurdeehituses Kostivere Tervisekes
kus.

Kui jätkub soovijaid beebikooli, kunsti-, muu
sika- või spordiringi, on võimalik need ringid 
ka tööle panna.“


